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      Stavění májí je tradice velmi stará. Čítá se od r. 1579 podle nejstarších písemných dokladů. 

Letošní oslava Májí v naší obci začala již ve čtvrtek 19., a to položením věnců k oběma pomníkům padlých. 

Další den za vydatné pomoci mnoha dobrovolníků se u sokolovny zdobila a stavěla máje, chystaly se malé májky pro svobodná 

děvčata, nazdobil se sál a těšili jsme se na sobotu na slavnostní průvod s májkou, kde ani nestačily stužky pro všechny děti, které 

byly pěkně nastrojené v krojích. 

U svobodných děvčat se průvod zastavil, hudba zahrála písničku, byl taneček a veselí pokračovalo dál. 

Kolem 17. hodiny se pak všichni tanečníci České Besedy seřadili v prostoru u OÚ, aby předvedli divákům, kterých bylo opravdu 

hodně, tradici, kterou se snažíme zachovat pro příští generace. 

Májová oslava byla zakončena taneční zábavou. Konšelstvo obce baráčníků tímto chce všem, kteří se podíleli na uspořádání 

májových oslav i tou sebemenší pomocí poděkovat a vyjádřit nadšení všem nejmenovaným, kteří sami nejlépe vědí, čím přispěli.  

Další poděkování patří skupině dvou kolon, které zatančily Českou Besedu jako zpestření májových oslav v Jirnech.  

Škoda jen, že se setkáváme i s nepochopením snahy o udržení tradicí, a to nám je docela líto. 

                                          Ještě jednou dík                KONŠELÉ 

           

                                                                                                    



Hospodaření obce Záryby v období 1.- 5. 
2016     

Příjmy:                                                        rozpočet       čerpání 

Daň - ze záv.činnosti 1 600 000,00 854 910,38 

       - z příjmů fyz. osob ze sam.výd.čin. 45 000,00 16 754,34 

       - z příjmů fyz. osob z kap.výnosů 220 000,00 89 701,66 

       - z příjmů práv. osob 1 900 000,00 623 050,25 

       - DPH 3 700 000,00 1 814 512,23 

Poplatek za likvidaci komunálních odpadů 530 000,00 432 400,00 

Poplatek za odnětí pozem. plnění f. lesa 2 484,00 2 484,00 

Poplatek za psů 15 000,00 14 825,00 

Odvod z loterií a podobných her  38 000,00 21 881,55 

Odvod z výherních hracích automatů 42 000,00 38 409,23 

Správní poplatky 10 000,00 5 830,00 

Daň z nemovitosti 700 000,00 22 291,19 

Dotace krajského úřadu 168 600,00 70 250,00 

Nájemné z nemovitostí 156 000,00 77 500,00 

Nájemné z pozemků 20 000,00 3 500,00 

Náhrada za třídění od EKO-KOMu 120 000,00 27 183,00 

Příjmy z poskytovaných služeb 4 000,00 10,00 

Úroky z běžných účtů 3 000,00 110,66 

Převody vlastním fondům  0,00 0,00 

celkem 9 274 084,00 4 115 603,49 

Výdaje: rozpočet čerpání 

Silnice 300 000,00 290 024,00 

Cyklostezka, oprava chodníků 360 000,00 208 526,00 

Vodovod 20 000,00 0,00 

Kanalizace 340 000,00 129 053,00 

Drobné toky 80 000,00 76 309,00 

Vodní díla 300 000,00 0,00 

Mateřská škola - neinv. náklady 460 000,00 460 000,00 

Mateřská škola - ostatní náklady  50 000,00 14 157,00 

Základní škola 790 000,00 790 000,00 

Školní jídelna 320 000,00 172 316,00 

Knihovna  44 000,00 29 865,00 

Ostatní záležitosti kultury 11 000,00 2 980,00 

Místní památky 10 000,00 0,00 

Rozhlas 40 000,00 0,00 

SPOZ 25 000,00 2 630,00 

Sportovní zařízení  10 000,00 0,00 

Ostatní zájmová činnost 80 000,00 0,00 

Tělovýchova 110 000,00 0,00 

Zdravotnictví 32 000,00 16 201,57 

Veřejné osvětlení 330 000,00 164 188,03 

Územní plán 250 000,00 16 546,00 

Komunální služby 570 000,00 337 074,00 

Svoz nebezpečných odpadů 110 000,00 28 931,10 

Svoz komunálních odpadů 850 000,00 312 831,00 

Svoz tříděných odpadů 250 000,00 117 776,00 

Asanace starých skládek 50 000,00 45 557,00 

Veřejná zeleň 1 300 000,00 265 613,00 

Podpora krizového řízení a nouz.plánování  1 000,00 0,00 

Hasiči 250 000,00 84 191,00 

Obecní zastupitelstvo 820 000,00 331 382,00 

Činnost místní správy 1 500 000,00 697 546,42 

Bankovní služby 50 000,00 25 623,60 

Pojštění 51 000,00 50 790,00 

Převody vlastním fondům  0,00 0,00 

Ost. fin. operace 1 510 084,00 0,00 

Celkem 11 274 084,00 4 670 110,72 

                                                                                           Ing. Jiří Kutílek  - správce rozpočtu  



 
 

  

Zprávy z obecního úřadu 

 

Vybírání poplatku za odpady na II. pololetí 2016 

     
     Na obecním úřadě se v týdnu od 19. do 23. září 2016 bude vybírat poplatek  na II. pololetí za odpady v hotovosti, v Po  a St 

8.00 - 12.00    13.00 - 17.00 hod.,  Út, Čt a Pá 8.00 – 13.00 hod.  
 

 Bioodpad - POZOR ZMĚNA 

Vážení spoluobčané,  

vzhledem k reorganizaci systému odběru bioodpadů v naší obci se budou nadále používat k jeho odběru pouze velkoobjemové 

zelené kontejnery umístěné v Zárybech za hospodou, v hoření ulici u bytovek a v Martinově na hlavní silnici v blízkosti 

autobusové zastávky. 

Sobotní odběr od občanů na kompostárně v areálu ZD se ruší!!! 

Do kontejneru označeného VĚTVE vhazujte pouze ČISTÉ kusové větve či stromy, které jsou oddělené od kořenového balu!!! 

Nevhazujte nám tam prosím kořeny s hlínou, protože se ničí nože na štěpkovači a celá služba se zbytečně obci prodražuje!!! Vše 

ostatní dávejte do druhého kontejneru (listí, tráva, hlína a jiné rostlinné zbytky).  Děkujeme. 

        Petr Mašek - starosta obce  

ooooooooooooooooooooooooooooooooo 

Jak je to s cestovními doklady pro děti? 
 

Rodinné dovolené spojené s cestováním do zahraničí znamenají i vyřizování cestovních dokladů. Co vše je potřeba zařídit při cestování 

s dětmi? Věděli jste například, že i děti mohou do členských států Evropské unie a dalších vybraných evropských zemí cestovat na 

vlastní občanský průkaz? 

Cestovní pas i občanský průkaz jsou pro děti levnější 

Blíží se čas dovolených a s ním čeká mnohé rodiny cesta k moři či do hor za hranice České republiky. Pro cestování s dětmi do zahraničí již 

čtvrtým rokem platí, že i dítě musí mít vlastní cestovní doklad, jelikož v roce 2012 došlo nařízením Evropské unie ke zrušení možnosti cestovat 

na zápis v cestovním dokladu rodiče. Pro rodiče to ovšem neznamená, že se jim kvůli pořízení cestovního dokladu pro děti dovolená nějak 

zásadně prodraží. Cestovní pas pro dítě do 15 let totiž stojí 100 Kč a dobu platnosti má stanovenou na 5 let. 

Vzhledem k nestabilní bezpečnostní situaci v některých zemích, které byly dlouhodobě turistickými destinacemi, jako například Egypt nebo 

Turecko, se dá letos očekávat narůst zájmu o cestování po Evropě, a proto jistě potěší možnost cestovat po většině států Evropy pouze 

s občanských průkazem. Na ten je nyní možné vycestovat do zemí Evropské unie a také do Albánie, Bosny a Hercegoviny, Černé Hory, 

Makedonie, Norska, Srbska, Švýcarska a na Island. Cena za vydání občanského průkazu pro dítě do 15 let je 50 Kč a doba jeho platnosti 5 let. 

Cestovní doklady jsou hotové do 30 dnů 

O vyřízení cestovního pasu nebo občanského průkazu pro dítě do 15 let žádá zákonný zástupce, tedy zpravidla rodič, kterému stačí s dítětem 

zajít na nejbližší obecní úřad s rozšířenou působností. K žádosti, kterou na místě zpracuje úředník, není nutné přikládat fotografii; úředník pořídí 

fotografii dítěte přímo na úřadu při podání žádosti. Při podání žádosti zákonný zástupce předkládá svůj průkaz totožnosti a rodný list dítěte. 

V případě, že má dítě vydán již platný občanský průkaz nebo cestovní doklad, lze tento předložit místo rodného listu. 

Lhůta pro vydání cestovního pasu nebo občanského pprůkazu činí maximálně 30 dnů. V případě vycestování v kratší lhůtě než 30 dnů je možné 

požádat o vydání cestovního pasu ve zkrácené lhůtě 6 pracovních dnů; tento úkon je ovšem u dětí zpoplatněn poplatkem ve výši 2 000 Kč. Bližší 

informace k vyřizování osobních dokladů lze nalézt na webu Ministerstva vnitra na adrese www.mvcr.cz/clanek/osobni-doklady. 

Informací není nikdy dost 

V případě, že má dítě cestovat mimo Evropskou unii, doporučujeme se předem informovat u zastupitelského úřadu daného státu, jako jsou 

podmínky vstupu, pobytu a vycestování s nezletilým dítětem. Je také třeba dást si pozor na to, že některé státy mimo Evropskou unii mohou  

vyžadovat určitou minimální dobu platnosti cestovního dokladu při vstupu na jejich území nebo ukončení pobytu – nejčastěji činí požadovaná 

minimální doba platnosti 6 měsíců. 

Podrobnosti k těmto a dalším podmínkám (např. vízová povinnost) lze zjistit u zastupitelského úřadu daného státu, popřípadě je lze nalézt na 

webu Ministerstva zahraničních věcí www.mzv.cz v sekci „Cestujeme“ a dále v části „Státy a území – informace na cesty“. 

                                                                                                                                         Mgr. Jana Vildumetzová 

                                                                                                                                        náměstkyně ministra vnitra 

                                                                                                                                      pro řízení sekce veřejné správy 

 

http://www.mvcr.cz/clanek/osobni-doklady
http://www.mzv.cz/


INFORMACE K CHYSTANÉ ZMĚNĚ ROZPOČTU OBCE ZÁRYBY 

  Vážení spoluobčané, na nadcházejícím veřejném zasedání plánujeme mimo jiné i změnu rozpočtu obce. Jedním 

z bodů změny rozpočtu budou účelové příspěvky pro TJ Záryby. V následujících řádcích vám chci ozřejmit, o jaké 

změny a proč se bude jednat. 

Prvním z bodů bude příspěvek pro TJ na pronájmy sokolovny spolkům za účelem pořádání veřejných sportovních a 

kulturních akcí. V minulých letech každý spolek, který pořádal v sokolovně veřejnou sportovní či kulturní akci, platil 

TJ nájemné za sokolovnu. Pořadatel akce si pak zažádal na obci o příspěvek ve výši nájmu, který spolku obec 

proplatila. Nový občanský zákoník platný od 1.1.2016 však obcím ukládá za povinnost každý takový příspěvek 

schválit na veřejném zasedání. Znamenalo by to kvůli každému příspěvku svolávat veřejné zasedání a každý příspěvek 

schvalovat zvlášť. Tento administrativní úkon jsme se rozhodli nahradit jednou smlouvou o poskytnutí příspěvku pro 

TJ na tento konkrétní účel s tím, že TJ bude příspěvek čerpat dle počtu uskutečněných pronájmů. 

Dalším z bodů změny rozpočtu ve prospěch TJ bude příspěvek obce na provedený a vyúčtovaný projekt revitalizace 

veřejné zeleně sportovního areálu. Tento projekt se uskutečnil na sklonku loňského roku v areálu celého fotbalového 

hřiště. Jednalo se o odborné prořezání a ošetření všech stromů v alejích podél celého areálu, dále o vyčištění zadního 

lesoparku od náletů i od havarijních stromů a o výsadbu 5ti nových stromů v alejích. Tento projekt byl 

spolufinancován z dotačního programu Středočeského kraje. I přes většinovou dotaci byl požadavek na financování 

projektu z vlastních zdrojů ve výši minimálně 5 % z celkové výše hodnoty celého projektu. TJ od obce měla příslib 

financování ve výši 30.000,-Kč, které pokryjí 5 % spoluúčasti. 

Třetím a posledním bodem změny rozpočtu ve prospěch TJ je příspěvek na pořádání Anenské pouti. V minulých 

letech Anenská pouť zkomírala, až v loňském roce z pouti zbyl pouze fotbalový turnaj. TJ letos chce oživit tuto 

tradiční pouť pestrým programem, který celý proběhne v horním areálu TJ. Můžete se těšit na pouťové atrakce, 

fotbalový turnaj, živá hudební vystoupení a další drobné aktivity. Tato kulturní akce bude finančně náročná a jsou 

reálné obavy, že akce bude prodělečná. Právě na tento schodek obec poskytne příspěvek ve výši 15.000,-Kč, který 

bude TJ proplacen ve výši schodku po předložení vyúčtování akce.    

První bod změny rozpočet nezatíží, další bod přinesl obyvatelům obce bezpečí při pohybu pod stromy a třetí bod je 

pro pokus o oživení staré tradiční pouti. Věřím, že se většina obyvatelů s těmito myšlenkami ztotožní. A jestli ne, máte 

možnost se k tomu na následujícím veřejném zasedání vyjádřit. 

Tomáš Mach - místostarosta obce 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

Výlet a pozvání na školní akademii: 

              Závěr  letošního  školního  roku  se  nesl  v duchu  oslav  700.  výročí   narození   českého   krále  

Karla IV. Možná proto i náš školní výlet byl tak zaměřen. Prvním místem, které jsme navštívili, byl statek 

Pěnkavův dvůr, který se nachází v obci Takonín na Benešovsku.  Zde jsme viděli vystoupení, které nám 

přiblížilo život Karla IV. Dozvěděli jsme se, že se oblékal do vrstveného oblečení, při stolování nepoužíval 

příbor a velmi rád jezdil na koni. Druhým místem zastavení bylo město Vlašim. Prohlédli jsme si zámecký 

park, čínský pavilon a starý hrad. Při procházce parkem jsme si zopakovali znalosti, které se týkaly památek 

ve městě. Počasí nám přálo, výlet se nám vydařil i líbil. 

 

Srdečně vás zveme na školní akademii, která se bude konat 21. 6. 2016  

v areálu školy od 17. 00 hodin. 

                                                                             Mgr. Irena Šebestová 

                                             

                                                

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

ČAS JAKO VÍTR LETÍ A MÁME TU ČAS LETNÍCH RADOVÁNEK = ČAS LOUČENÍ 

 
Sluníčko svými paprsky oznamuje, že je tu léto – nejteplejší období roku.  Pro nás ve školce to znamená, že většina akcí a plánů 

na školní rok je již za námi, ale zároveň, že nás čeká ne zcela radostná věc. Čeká nás loučení s dětmi, které usednou 

v září do školních lavic a stanou se z nich prvňáčkové. 8. června bylo Medarda,  i přesto nám však počasí přálo – 

sluníčko nám prohřálo náš lesík  a my jsme opět využili zázemí zahradního altánu. Tentokrát, jako zákulisí k vystoupení 

na téma „Ať žijí duchové“ na závěrečné akademii. Děti se proměnily v herce a jejich snaha byla obdivuhodná a potlesk 

byl víc než zasloužený. Na této akci jsme se již předem rozloučili pomocí meče zapůjčeného od rytíře z Brtníku se všemi 

16 předškoláky, které si můžete prohlédnout na tablu umístěném ve vývěsce u školky a nebo na našich stránkách. Na 

akademii nás poněkud zaskočily svým vstupem do programu maminky našich dětí s poděkováním. Jsme rády, že jste 

přesvědčeny o tom, že svou práci děláme dobře.            

A proto využíváme příležitosti a děkujeme nejen těmto maminkám, ale i všem ostatním rodičům, sponzorům, zájmovým 

organizacím, v neposlední řadě i Obecnímu úřadu v Zárybech, prostě všem těm, kteří nám v uplynulém školním roce 

jakýmkoli způsobem pomohli. Velice si toho vážíme a věříme, že příjemná spolupráce se bude i nadále rozvíjet v příštích 

letech. Školní rok končí, tak se jen v krátkosti zmíním o tom, co nás ještě čeká. Po akademii odjíždíme na týden s 20 

dětmi na školu v přírodě do Strážného u Vrchlabí. Čeká nás první setkání s rodiči nově přijatých dětí. Předposlední 

víkend v červnu bude ve znamení účasti některých dětí na vystoupení pro miminka na „vítání občánků“. 

Potom již začne prázdninový provoz v MŠ. Což mi připomíná, že bych ráda touto cestou poděkovala těm, kteří jsou tolerantní a 

využijí možnost si děti ponechat o prázdninách doma. S ohledem na čerpání dovolené paní učitelek, která je opravdu 

zasloužená a k tomu, že některé z nich ve svém volnu zajišťují další akce pro děti – jako jsou letní tábory.To je jeden 

z důvodů omezení provozu v MŠ na jednu třídu. 

K článku přikládáme několik fotografií z akcí konaných koncem školního roku - školní výlet na zámek Nelahozeves, 

akademie…..Přejeme Krásné prožití prázdninových dní a v novém školním roce se budeme těšit jak na stávající děti, tak 

i na nové a také na další spolupráci s dospělými a na spoustu zajímavých zážitků. 

Pokud byste se chtěli blíže seznámit s novým programem Začít spolu, nabízíme vám 29.8.2016 v pondělí setkání s metodičkou 

tohoto programu v naší školce, která vám vše blíže vysvětlí a zodpoví případné vaše otázky. Konkrétní informace o 

realizaci setkání budou vyvěšeny na našich webových stránkách a také na vývěsce před mateřskou školou. 

 

                                                                                                  Za Mateřskou školu  Záryby, příspěvková organizace 

                                                                                                         vás srdečně zdraví ředitelka Radka Blanárová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

DALŠÍ SEZÓNA SOPTÍKŮ KONČÍ………….. 

 

      Prázdniny jsou za dveřmi. Malí hasiči se zúčastnili poslední soutěže v sezóně  a máme za sebou i úspěšnou ukázku 

na domácích hasičských závodech. Oddíl malých hasičů = soptíků vznikl před  třemi lety. Začínali jsme s 13 dětmi, po 

2 letech jsme  zkušebně  přibrali   také  přípravku  (což  jsou  děti  předškolní).   Obě skupiny se  neustále  rozrůstají  a 

v současné  době  máme  již  přihlášeno  30  malých   hasičů.  Zakládající  děti  nám  mezi  tím   o  něco  povyrostly  a 

v současnosti jsou děti rozděleny   do   tří   kategorií.  Přípravka  (do 6 let),  mladší  (do 11 let)  a starší   (nad jedenáct 

let). Velký  úspěch  ve své kategorii zaznamenali všichni. Přípravka  získala   během  roku   svého  působení 3x  pohár 

za  umístění – poslední  byl  za  výsledky  celoroční   hry  Plamen,   kde  se   umístili   na   pěkném  3.  místě.   Mladší   

soptíci   se   v    početné    konkurenci  22  přihlášených  SDH  na  okrese umístili   na obdivuhodném 8. místě a starší, 

přestože byli ve své skupině nováčci, také zanechali několik družstev za sebou. 

Takže co říct závěrem.  Tato sezóna byla pro nás velmi úspěšná. 

Na ukázku zařazujeme několik fotografií. S výsledky se můžete seznámit ve vývěsce u hasičárny,  kde si také můžete  

prohlédnout zmiňovaný pohár a foto dětí z přípravky. 

Děkujeme dětem za jejich snažení a také rodičům za ochotu a obětování volného času na soutěže. 

Na závěr bude dětem odměnou svezení v  hasičském  člunu po Labi a  výlet. S  přípravkou pojedeme  na  zmrzlinu  a  

lanové centrum a starší = školní děti mají výlet s přespáním v campu na  Mělníku s domluvenou exkurzí v hasičárně.  

A potom již bude čas užívat si prázdninového volna a nabírat síly na novou hasičskou sezónu.  

 

   Krásné prázdniny nejen dětem, ale i všem ostatním přejí vedoucí soptíků  Radka + Radka + Pavel. 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Čarodějnice 

 Blížil se konec dubna a tak jako předešlé roky i tento se stavby hranice na pálení čarodějnic ujali dobrovolní 

hasiči z místní jednotky. A nejen oni. Pomoc přišla i od malých možná nastávajících hasičů a od kluků, kteří sice 

nejsou členy, ale chtěli podat pomocnou ruku při stavění naší hranice. Akce se konala v neděli 24.4.2016 od 9 hodin. 

Počasí nám přálo a tak hranice rostla velmi rychle. Kvalitní polena, z kterých se stavělo, dodal pan Brázda. Za 

přivezení dřeva mu samozřejmě patří naše poděkování. 

Každý dostal úkol, ti zručnější pracovali s pilou a sekerami, ostatní připravovali a skládali jednotlivé klády až do 

konečné podoby. Pro snadnější rozhoření byla hranice vystlaná slámou a ořezanými větvemi z bioodpadu od našich 

spoluobčanů. Úkolu zažehnout hranici se zhostili naši nejmenší. Se zapálenými loučemi obklopili hranici a pak už 

jenom s ostatními sledovali, jak čarodějnice pomalu mizí v oblacích. Tak zase příští rok.  
                                                                                                                                              Bc. Michal Kutílek 

ooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooo 

Zárybští motorkáři se představují 

         Nejspíš jste si už všimli, že se poslední dobou v centru Záryb vyskytuje více motorek, než v 

minulosti. Místní Moto Club Free Riders totiž rozšiřuje své řady a také své aktivity. Klub byl 

založen v roce 2010 a sdružuje příznivce jedné stopy ze Záryb, Martinova a okolí. Aktuálně má 

klub 8 hlavních členů a dalších 20 podporovatelů a čekatelů na členství. 

Každé první úterý v měsíci se scházíme v naší klubovně na návsi (č.p. 5) k pravidelným 

poradám, kde řešíme plány dalších výjezdů. Pořádáme pravidelné vyjížďky po republice a 

poznáváme tak krásy Česka ze sedla motocyklu. V květnu nás čeká výjezd do Krkonoš, v červnu vyrazíme na  motosraz do 

jižních Čech a v červenci pak členové klubu vyzkouší kvalitu slovenských silnic v rámci motorkářské dovolené v Tatrách. 

Věnujeme se především jízdě na motorkách, ale ve volném čase navštěvujeme památky a večery si zpestříme bowlingem nebo 

turnajem ve stolním tenisu. Účastníme se také okruhových dnů na motodromech v Mostě, Brně nebo Chebu. 

V letošním roce budou Free Riders spolupořádat Anenskou pouť, která se bude konat předposlední červencový víkend. Na pouti 

uvidíte výstavu našich strojů a se svými mašinami se přijedou pochlubit také motorkáři z našeho partnerského klubu v Ovčárech. 

Své historicky unikátní motocykly pak vystaví pan Pavel Novák. Bližší podrobnosti o pouti najdete v samostatné pozvánce. 

Podrobnosti o našem klubu najdete na www.facebook.com/freeriders.motoclub. Zveme i další příznivce jedné stopy z naší obce i 

okolí. Vyrazte s námi na některou z vyjížděk, a pokud se vám v naší partě bude líbit, rádi vás přijmeme mezi sebe. 

                                                                                                                                                         Milan Novák 

                                                                                                                                        Prezident Moto Clubu Free Riders 

                                                                                                                                                    Tel.: 602 383 029 

                                                                                                                                                      Jiří Sládek ml. 
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 Dříve, než začala samotná soutěž, tak pro kluky bylo připraveno malé překvapení a motivace do další fáze této sezony. 

Všichni jsme společně měli možnost navštívit jeden z našich nejslavnějších klubů v historii - Duklu Praha. Před prvním jarním 

ligovým zápasem mezi Duklou a Libercem nám byl ukázán celý stadion včetně zázemí a hlavně to nejdůležitější - síň slávy Dukly 

Praha. Kluci měli možnost pozdravit se a sedět několik metrů od legendárních fotbalových osobností, jako pana Fialy, Nováka, 

Čadka, Bergera, Samka a dalších. Nezapomenutelným zážitkem pro ně bylo sedět a dívat se na všechny poháry, které kdy Dukla 

získala a zároveň si vyslechnout povídání o historii klubu. Od místopředsedy představenstva pana Jiřího Blažka jsme obdrželi 

drobné dárky a poté se odebrali na hlavní tribunu sledovat samotný ligový zápas Dukly s Libercem. Výlet se klukům líbil a rád 

bych tímto poděkoval pánům Martínkovi a Krejčímu za odvoz a doprovod na tuto akci.    

Po dlouhé zimní přestávce se naše nejmladší mužstvo pustilo do jarních bojů a po 9 odehraných utkáních jsme získali 12 bodů, 

celkově jich nyní máme 18.  

První jarní kolo jsme přivítali poslední tým tabulky Dolany a náš tým přesvědčivě zvítězil 11:0, 6 branek vstřelil Šimon Schütz, 3 

Patrik Roček, po jedné brance Daniel Podval a Patrik Pokorný. 

Druhý zápas s Beřkovicemi opět v domácím prostředí náš tým zvládl skvělým výkonem a především výsledkem 7:0. Na vysoké 

výhře se 5-ti brankami podílel Šimon Schütz, dále po jedné brance vstřelil Patrik Roček a Daniel Podval. 

Následovalo období proher s věkově vyspělejšími soupeři (celý ročník 13-ti letých) v Byšicích 0:9, s Pšovkou následně doma 2:7, 

ve Vraňanech 1:8  a opět v domácím prostředí s Lobkovicemi 1:7. 

Poslední tři dosud sehraná utkání v Kralupech s domácí Čechií 2:3, následně doma s Dřínovem 3:2 a předehrávka s Libiší 6:1 byla 

výsledkově i herně perfektní. 

Bohužel v nejtěžších bojích, kde jsme výsledkově neuspěli včetně turnaje Kába Cupu, nemohl nastoupit náš kapitán Martin 

Vinický, který svými výkony převyšuje své spoluhráče a byl tedy velkou ztrátou pro celé naše mužstvo. 

Jak už jsem zmínil, náš tým se zúčastnil turnaje Kába Cup a ve velmi těžké skupině podlehl Dřínovu, Pšovce i Byšicím. Nicméně 

kluci, kteří byli nejmladší (6-11let), na turnaji nechali na hřišti veškeré své síly a soupeřům nenechali nic zadarmo. Po výsledcích 

1:3, 0:5 a 1:2 na turnaji zanechali velmi slušnou herní vizitku a patří jim poděkování za dobré reprezentování zárybského fotbalu.  

Celkově chválím kluky za to, jak přistupují k tréninkovým dávkám i k samotným zápasům. Většina udělala velký posun ve své 

výkonnosti, ale i ve vnímání taktických pokynů. Chtěl bych jim popřát do konce sezony, aby na sobě pracovali a fotbal je dál 

bavil. 

          Závěrem bych rád poděkoval Ivanovi Bombalovi, rodičům a všem, kteří vytvářejí na domácích utkáních perfektní 

atmosféru a našim klukům drží palce. 

                                                                                                                                                                                                                                            

         

   Lukáš Carmine 

 



Zprávy z TJ Záryby z.s. 

 Dne 30.4.2016 pořádala TJ Záryby z.s. ve spolupráci se SDH Záryby tzv. pálení čarodějnic. Sláva začala 

průvodem od sokolovny. V čele průvodu nesl předseda TJ Záryby z.s. Tomáš Mach čarodějnici zhotovenou 

z obnošeného šatstva a vycpanou senem, postava byla upevněna na dřevěném kříži. V průvodu byly velké i malé 

čarodějnice, děti nesly lampiony  a někteří chlapci měli v rukou pochodeň. Když průvod došel na hřiště, uviděli 

účastníci průvodu velkou hranici, kterou postavili místní hasiči. Když byl i konec průvodu na místě, hasiči a chlapci 

s pochodněmi zapálili hranici, na které již byla upevněna čarodějnice. Večer pokračoval koncertem skupiny Tvůj 

dědek, ve které hraje Jakub Marek a Patrik Vacek z Martinova. Následovalo tradiční opékání buřtů a spousta dětí 

využila i dětské hřiště, které je v dolní části hřiště zbudováno. O občerstvení se staral hospodský pan Milan Toman, 

který provozuje hospodu na hřišti. Aby nebyly velké fronty, byl kromě výčepu zřízen i kiosek. Celou dobu se o oheň 

starali místní hasiči, kteří hlídali, aby se nikomu nic nestalo, aby nějaké dítě nebylo ohni příliš blízko. Když hranice 

postupně dohořívala, starali se hasiči  o přikládání dovezeného dřeva. Celá akce, která trvala až do pozdních nočních 

či ranních hodin, ukázala, že zárybští občané mají ještě k sobě blízko a dokážou zorganizovat takovouto akci. Zvláštní 

poděkování patří místním hasičům, kteří postavili pěknou hranici a starali se o bezpečnost všech účastníků.  

Dne 3.5.2016 oznámil dosavadní předseda TJ Záryby z.s. Tomáš Mach, že s okamžitou platností končí své působení 

ve výkonném výboru TJ Záryby z.s. Vzhledem ke skutečnosti, že své ukončení působení ve výkonném výboru 

oznámili i další členové Zdena Kutílková a Jiří Znamenáček, bude nutné svolat valnou hromadu, aby mohla činnost TJ 

Záryby z.s. pokračovat. Předpokládaný termín konání volební valné hromady byl stanoven na 28.6.2016. 

Děkujeme tedy touto cestou dosavadním členům výkonného výboru za odvedenou práci. Zdeně Kutílkové za aktivní 

dlouholetou spolupráci ve výkonném výboru týkající se vybírání členských příspěvků, evidence členů a obětavou 

pomoc při pořádání valných hromad a všech dalších akcí pořádaných TJ Záryby z.s. Zvláštní poděkování patří 

odstupujícímu předsedovi Tomáši Machovi, který se zasloužil o spoustu akcí, které se v průběhu jeho působení ve 

funkci předsedy podařilo uskutečnit. Jeho obětavou činností se podařilo vyřešit problémy, které se nakupily po 

bývalém sokolníkovi. Byl u likvidace mimořádné události, která se udála v sokolnickém bytě, spolupracoval s Policií 

ČR a s pojišťovnou na likvidaci pojistné události. Zasloužil se velkou měrou na uspořádání peněžní sbírky a následné 

vybudování dětského hřiště na spodní části fotbalového hřiště. Byl aktivním spolupracovníkem ve věci výměny oken 

v sokolovně, ve věci stavby kabin na hřišti, úpravy lesoparku, pořádání dětských dnů, pořádání dětských maškarních 

karnevalů a jiných a jiných akcí, které pořádala TJ Záryby z.s. Ještě jednou všem děkujeme a věříme, že i když 

nebudou členy výkonného výboru, bude spolupráce na běžné členské úrovni nadále pokračovat.                                                     

                                     Za výkonný výbor TJ Záryby z.s., JUDr. Ivana Cincibusová 

oooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooo 

Další zajímavosti o životě v Zárybech si můžete přečíst v knize pana Dlouhého „Když zazvoní radost“ v místní 

knihovně každý čtvrtek. 

oooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooo 

OZNÁMENÍ PRO „ZÁRYBKY“.! 

    Schůzka v tomto měsíci má změnu termínu konání!!! Sejdeme se v sobotu 18.6.2016 po 20hodině, po oslavě 

dětského odpoledne. Tématem tohoto měsíce je  DOBA LEDOVÁ. Ale nezapomeňte, že vítány jste všechny ať 

v převleku či v civilu – těšíme se na hřišti. 

                                                                         Radka Blanárová 

                           ooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooo 

Zdravotní ordinace MUDr. Hana Andrea Tomíčková oznamuje, že od 1.do21. srpna 2016 bude mít 

dovolenou, zastupovat bude MUDr. Rostislav Koňařík v Kostelci nad Labem. 

 

 



 

Úspěchy zárybských občanů - chválíme 

 Dne 7. 5. 2016 se konalo semifinále Mistrovství České republiky v pole sport, a to v kategoriích: 

ženy amatéři, muži a dvojice. Mistrovství probíhalo celý den v krásném prostředí divadla Hybernia v Praze. 

Jednotlivé účinkující hodnotila mezinárodní porota. Mistrovství se ze Záryb zúčastnila Ivana Cincibusová v 

kategorii jednotlivkyň, ve kterém se umístila na krásném 28. místě. Dále se účastnila se svou trenérkou a 

kamarádkou Terezou Peškovou v kategorii Dvojice. V této disciplíně se 5. místem kvalifikovaly na finále 

mistrovství, které se bude konat koncem června.  

Pole dance sport má v ČR dvě federace a tak se dne 22. 5. 2016 konalo druhé Mistrovství České republiky v 

pole sport, tentokrát v pole sports. Jednalo se už o finálové kolo, kterého se opět zúčastnila dvojice Tereza a 

Ivana. Po velkém boji se jim podařilo získat místo na bedně a odnesly si tak zasloužené 3. místo. Nyní je 

čeká velice krátký odpočinek a už se musí začít připravovat na druhé finále a to v krásném pole dance studiu 

Independance v Brandýse nad Labem. Gratulujeme k úspěchu a držíme palce i do dalších soutěží.  

Pro inspiraci na možné trávení volného času jsou přiloženy fotografie, které představují, jak krásný, ale 

velmi fyzicky náročný sport, pole dance je. 

JUDr. Ivana Cincibusová, kronikářka obce 

 

 

 



Záryby se představují 

Bydlí v Zárybech jen pár let, přesto ho zná asi každý, kdo občas zavítá na místní hřiště. Jeho vysokou postavu snad ani nejde přehlédnout. 

Hlavně když sedí za volantem traktoru a seká fotbalistům trávník. V tomto díle našeho seriálu vám představujeme bývalého ministra 

spravedlnosti a zárybského sportovního mecenáše Jaroslava Bureše. 

Jaroslav Bureš (62) 

 

Rodák z Mimoně bývá označován za jednu z nejvlivnějších postav české justice, i když on sám to 

nerad slyší. Dlouholetý soudce působil mimo jiné na Nejvyšším soudu, byl ministrem spravedlnosti 

ve vládě Miloše Zemana, předsedou Legislativní rady vlády ve vládě Stanislava Grosse a v roce 

2003 kandidoval za ČSSD na prezidenta republiky. Od roku 2013 stojí v čele Vrchního soudu v 

Praze. Je autorem několika knih o občanském soudním řádu. V mládí hrál závodně volejbal a 

basketbal, v současnosti vede zárybské fotbalové mužstvo a hraje na bicí. Je ženatý a má dva syny. 

 

Fotbalové kabiny, hřiště s umělým povrchem, okna na tělocvičně, auto pro hasiče, technika na 

údržbu fotbalového hřiště. Vynechala jsem něco z toho, co jste pro Záryby pořídil?  

Ještě nohejbalové hřiště, to se právě teď dokončuje. Na jedné straně bude také koš na streetball, což 

je vlastně venkovní basketbal, a síť půjde posunout nahoru, takže kurt může sloužit i na volejbal. 

Areál se bude slavnostně otevírat 25. června. Zahrajeme si úvodní zápas nohejbalu, vrcholový 

nohejbal předvedou ligoví hráči a potom zahraje můj dlouholetý kamarád Standa Hložek, kterého 

jsem při té příležitosti pozval. Na hřišti s umělou trávou připravíme hodně zábavy pro menší děti. To 

má být překvapení, proto nechci více prozrazovat. Ten den proběhne také na velkém hřišti tradiční 

turnaj na počest Karla Schütze, který obětavě a nezištně podporoval místní fotbal. Program bude 

bohatý, doufám, že přijde hodně lidí. 

 

Myslíte si, že se tady najde dost nohejbalových a basketbalových nadšenců, kteří areál využijí? 

Jsou to moderní sporty, mohlo by to přitáhnout dost zájemců. Snažím se teď přemluvit svého syna 

Jeníka, který také bydlí v Zárybech a je aktivní basketbalista, aby pozval děti a učil je základům 

basketbalu. Rád mu pomohu. Nohejbalový tým by zase mohl vzniknout kolem našeho fotbalisty a 

stále skvělého druholigového hráče Boba Marečka. Není to rozhodně myšleno tak, že nové kurty 

budou sloužit jen fotbalistům. Čekám, že se zapojí místní děti a mládež. Areál by se mohl zároveň 

pronajímat i zájemcům odjinud, což by TJ Záryby vyneslo příjmy navíc. Mám smělou představu, že 

postupně by nám tyto příjmy umožnily platit správce areálu na celý úvazek. 

 

Kolik jste tady už utratil peněz? 

Já bych neřekl utratil, spíše použil na dobrou věc. O hodnotě věcí, na které jsme s rodinou přispěli, si může každý sám udělat úsudek. Snažím se 

ale náklady minimalizovat. Troufám si tvrdit, že ve srovnání s tím, kolik se utratí za projekty pořízené za různé dotace, jsme schopni stavět 

výrazně levněji. Vše budujeme s pomocí místních řemeslníků a mnozí z nich pracují de facto jen za režijní náklady nebo úplně zadarmo. To tam 

napište, to je důležité. Třeba Honza Schütz udělal kompletní vodoinstalaci, sprchy a WC v nových šatnách a v kabině pro rozhodčí a vůbec nic 

za to nechtěl, podobně elektrikář Robert Krejčí a mnozí jiní, nerad bych na někoho zapomněl. Mnoho vlastních prostředků a různých strojů 

poskytuje náš předseda Martin Reisinger. S ním je radost spolupracovat. Jirka Martínek se s partou starších fotbalistů nezištně stará o „umělku“. 

Těch, kteří pomáhají, je dlouhá řada. 

 

Využíváte nějaké dotace? 

Dotace nemám rád. Jednou je získáte, a i když nemusí jít o velkou částku, vytvoří se vztah závislosti na tom, kdo dotace poskytuje. A pak dotace 

jsou demotivující, potlačují aktivitu a schopnost postarat se o věci vlastními silami. Můj osobní názor je, že věcí pořízených za dotace si lidé 

neváží. Proto na většinu přispíváme z našeho rodinného rozpočtu; manželka se naoko zlobí, že přednáším a píšu knihy jenom proto, abych mohl 

financovat fotbal v Zárybech. Přispějí také moji kamarádi a přátelé. Snažím se přemluvit každého, kdo přijde na návštěvu, aby něco daroval. 

Někdo dá tisícovku, někdo třeba více. 

 

Co dalšího chystáte? 

Rádi bychom nahoře u lesíka vybudovali přírodní posilovnu, kde ke cvičení využíváte jen přírodní terén a váhu vlastního těla. Také mne zaujala 

parta mladých sportovců, kteří si u nás pronajali hřiště s umělou trávou a hrají na něm „flag“, takovou mírnou verzi amerického fotbalu, kde 

nedochází k fyzickým kontaktům hráčů a nehrozí zranění. Mohli by přilákat i místní děti. Momentálně připravujeme stavbu tribuny u velkého 

hřiště zhruba pro 75 diváků. Chceme ji dokončit tak, aby mohla být slavnostně otevřena na tradiční Anenskou pouť, která se bude konat ve 

dnech 22. a 23. července. V pátek, v předvečer poutě, zahraje skvělá kapela Beatles Revival z Kladna, se kterou si možná pár písniček zabubnuji, 

a v sobotu proběhne tradiční pouť s různými atrakcemi a turnajem starých gard. Na páteční koncert očekáváme velký zájem. Nechceme, aby auta 

parkovala po Zárybech a komplikovala dopravu. Využívám této příležitosti a vzkazuji zájemcům o koncert, že jsme domluvili parkování na 

velkém parkovišti na příjezdu do Záryb od Kostelce.  

 

 

 

 

pokračování na druhé straně 



 

pokračování z předchozí strany 

 

Rozjelo se to tu opravdu ve velkém a hřiště vypadají hezky. Ale víte, že když jsem se místních ptala, jakou otázku by vám rádi položili, 

řekli: „Proč se to tady celé zastavělo? Děti si už nemají kde jen tak zakopat.“ 

Ale vždyť je to přesně naopak: každý, kdo si chce zakopat, je tady na hřišti vítán! A má k tomu teď výborné podmínky. Jak to tady vypadalo 

předtím? Starý asfalt v jedné části, pod tím trávník plný výmolů. Moje vize je, aby hřiště bylo jakýmsi přirozeným centrem dění v obci. Myslím, 

že se to už daří. Jen si všimněte, že dřív tady o sobotách dopoledne nebývala na lavičkách skoro ani noha. Teď je tu plno rodičů, posedávají a 

popíjejí pivo, zatímco jejich děti hrají zápas nebo trénují. Během tréninků dáváme na jednu stranu hřiště malé branky, aby si mohli zakopat i 

mladší sourozenci. Kolikrát si tady kopou i malé holčičky. Prostě každé dítě, které má zájem zahrát si fotbal nebo jen tak kopnou do míče, má 

příležitost. Lidé by toto zázemí měli co nejvíc využít. Mnoho těch, kteří se v Zárybech usídlili v poslední době, ještě cestu na hřiště nenašli. To 

je škoda, neví, o co přicházejí. 

 

Jenže kde si mají děti jen tak kopnout do míče, když nezůstal volný ani kousek trávy? 

Žádný kluk, který přijde s tím, že si chce zakopat, neodejde s prázdnou. Naši trenéři nikoho neodmítnou jen proto, že není moc šikovný. Dětem 

půjčujeme i naše vlastní míče. Ale musí to mít řád. Nemůžeme nechat ta hřiště pořád otevřená, to by se za chvíli zničilo. Ne všichni chtějí 

sportovat, někdo přijde jen tak z nudy. Když se parta kluků domluví, že si chce zahrát a přijde za námi, dostanou klíče od „umělky“. Mám je já 

nebo pánové Martínek, Kutílek, Krulich, Sedláček či Reisinger. Jsme tu skoro pořád, téměř každé odpoledne až do večera. Ale plánujeme, že 

dozadu za velké hřiště dáme branky a bude možnost si zakopat i tam. Byl bych rád, aby se tady lidé naučili víc sdružovat. Ideální by bylo, aby si 

zájemci o sport zaplatili členský příspěvek v TJ Záryby, což představuje zanedbatelnou částku v rodinném rozpočtu ve srovnání s tím, jaké 

podmínky tady teď mají, a všechna sportoviště pak mohou využívat jako členové spolku. 

 

Jak si momentálně vede zárybské fotbalové mužstvo dospělých, v jehož čele stojíte? 

Docela dobře. Hrajeme krajskou soutěž, třídu I.B. Teď jsme na čtvrtém místě a do konce sezony to možná dotáhneme až na třetí pozici (v době 

uzávěrky Zpravodaje ještě nebyl známý konečný výsledek sezony, pozn. autorky). 

 

Vy sám hrajete fotbal? 

Kdysi jsem hrál za žáky v Mimoni a dorost v České Lípě. Pak ale zvítězil volejbal a hlavně basketbal, ten jsem hrál závodně až do 44 let. Fotbal 

teď hraju jen občas. Věk nelze zastavit. Hlavně se ale starám o jeho zázemí. Jsem moc rád, že se mu tady daří, přibyla nám spousta dětí do 

přípravky. Fotbal děti formuje, učí je základním pravidlům, jako je disciplína, pořádek a spolupráce v kolektivu. Myslím, že rodiče už teď 

oceňují, jak dobře na kluky působí naši trenéři Lukáš Carmine a Ivan Bombala. 

 

Jak jste se vlastně dostal do Záryb? 

Pocházím z malého města a věděl jsem, že v Praze nechci zůstat. Záryby znala hlavně moje manželka, která sem jezdívala s kamarádkou, naší 

společnou spolužačkou ze studií. Její manžel tady před pár lety prodával pozemky, které získal v restituci. Brali jsme to nejdřív jen jako dobrou 

investici. Říkal jsem si, že vesnice, která je takzvaně slepá a zároveň nedaleko od Prahy, má úžasný potenciál. Jenže pak ten pozemek viděl můj 

známý architekt a řekl, že by na tom krásném místě u borového lesa mohl stát moc hezký dům. Tak jsme ho s manželkou a starším synem 

postavili. 

 

Jste rád, že jste se tady usadil? 

Ano, žije se nám tu skvěle. V Zárybech si koupil dům i náš mladší syn Jan s manželkou Pavlou. Ta měla teď v červnu premiéru na závodech 

dobrovolných hasičů. Záryby jsou dobrá vesnice, taková klidná a neměnná v tom lepším slova smyslu. Je nám s manželkou přes šedesát let a 

chceme na penzi bydlet na poklidném místě. 

 

Teď vám rukama denně procházejí největší kriminální kauzy v Česku. Nebudete se v důchodu nudit? 

Kdepak, už se vidím, jak tady natírám zábradlí a sekám trávník. S těmi kauzami to není tak horké, jak to podávají média. Jsem předsedou soudu, 

případy rozhodují moji kolegové. Je pravda, že vrchní soud v odvolacím řízení řeší ty nejkomplikovanější trestní i obchodní věci, ale já osobně 

se už dlouho věnuji insolvenčnímu řízení. Většina mé soudcovské práce spočívá v rozhodování o tom, zda dlužníci – fyzické osoby – budou 

moci vyřešit svou předluženost cestou oddlužení. Tato řízení se vedou jen v elektronické podobě, takže velmi rád od počítače utíkám na 

zárybské fotbalové trávníky. 

 

Léta jste se pohyboval ve vysoké politice, stýkáte se s někým z těch dob? 

Těch let bylo přesně pět. V roce 2005 jsem se definitivně vrátil zpět do justice. Vídám se pravidelně s Jiřím Rusnokem, novým guvernérem 

České národní banky, hrajeme spolu tenis. Občas mám možnost povídat si s Václavem Klausem, kterého považuji za velmi moudrého člověka, 

protože většina jeho prognóz z minulosti se nakonec naplnila. Vážím si ale také současného prezidenta Miloše Zemana, jsem přesvědčen, že mu 

jde o zájem státu. 

 

Místní politika vás neláká? 

V důchodu chci mít opravdu klid. Nechci být starostou a ani snad stínovým starostou, jak si možná někdo myslí. Baví mě fotbal a chci dát 

dohromady takové zázemí kolem hřišť, aby všichni, kteří v Zárybech chtějí sportovat, měli kde, a aby tu více fungoval společenský život. To 

ostatní přenechám jiným. 

           Jana Dresselová 



Staročeské máje květen 2016 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

ŽIVOTNÍ   JUBILEA    

    V měsíci červnu, červenci a srpnu oslavili a oslaví své významné životní jubileum.   

       

 80 roků                                                                          15.7. Marie Krkavcová   

                                                                                        14.8. Alena Štemberová 

  

 82 roků                                                                           4.6. Mojmír Kokora 

                                                                                         8.7. Věra Hamplová                                                                                           

  

 83 roků                                                                         13.8.Alena Koubová    

              29.8. Bohumil Sýtko 

 

 86 roků                                                                         1.7.Věnceslav Štembera 

 

Všem oslavencům přejeme hodně zdraví a mnoho osobní pohody. 

======================================================================================== 

      NAROZENÍ  MIMINEK 

V měsíci dubnu se manželům  Pavle a Michalovi Bačovým narodila dcera Veronika.     

V měsíci květnu se manželům Kateřině a Tomášovi Josefovi Strnadelovým narodil syn Antonín.  

V měsíci květnu se manželům Janě a Danielovi Novotným narodil syn Daniel. 

Malé Verunce, Toníkovi, Danečkovi a jejich rodičům přejeme hodně radosti a lásky.    

======================================================================================== 

ÚMRTÍ   

  

   Pan Vladimír Hampl  byl v mládí aktivním členem Sokola, pracovní život věnoval jediné továrně a volna zahrádce. Splnilo 

se mu poslední přání. Zemřel ve stejné obci, ve stejném domě a na stejném místě, kde se před 83 roky narodil. Odešel 

6.4.2016. Čest jeho památce! 

 

   Pan Miloslav Mrňa si rodinného života s manželkou a se synem mnoho neužil. Často ho těžká nemoc vzdálila do léčebných 

zařízení, stejně často se rád vracel domů. 9.4.2016 se rozloučil naposledy. Bylo mu pouhých 58 let. Nezapomeneme! 

 

 

 

========================================================================================= 

PODĚKOVÁNÍ 

 

Děkujeme spoluobčanům, za slova útěchy a projevy soustrasti k úmrtí našeho drahého pana Vladimíra Hampla. 

 

                                                                                                                                                 Zarmoucená rodina 
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